

Jenis Akhbar : *Berita Kini*
Tarikh : *13/06/2022*
Edisi / Muka Surat : <https://beritakini.biz/>
Tajuk : *ANGKASA menetas 100 koperasi untuk penternakan ayam*



Angkasa menetas 100 koperasi untuk penternakan ayam

KULAI: Angkatan Koperasi Kebangsaan Malaysia Bhd (Angkasa) menyasarkan untuk mewujudkan 100 koperasi bagi industri ternakan ayam halal di negara ini.

Presidennya Datuk Seri Dr Abdul Fattah Abdullah berkata setakat ini, sekurang-kurangnya 100 reban boleh dibina setiap satu dengan kapasiti menternak 50,000 ekor ayam, sekali gus menyumbang kepada pengeluaran tahunan kira-kira 30 juta ekor.

Beliau berkata usaha itu dapat meningkatkan penglibatan gerakan koperasi dalam bidang agromakanan dan selaras dengan hasrat kerajaan untuk melihat sektor itu menyumbang RM100 bilion kepada Keluaran Dalam Negara Kasar (KDNK) menjelang 2030.

“Kita mempunyai tujuh juta anggota koperasi di seluruh negara. Dari segi pemasaran, kita akan menyediakan sekurang-kurangnya 3,000 outlet di bawah perdana kedai JiMAT SHOP Angkasa dan kita sudah mengenal pasti 6,000 masjid yang boleh dijadikan outlet.

“Bagi kami soal jual di mana tidak menjadi isu, asalkan usaha ini dapat dilaksanakan dengan membuah hasil,” katanya pada sidang media selepas menyaksikan majlis menandatangani Memorandum Persefahaman antara Angkasa, Koperasi Negeri Johor dan Mars Global Sdn Bhd di sini pada Isnin (13 Jun).

Turut hadir Pengerusi Angkasa Johor Sazali Abd Hamid dan Ketua Pegawai Eksekutif Mars Global Sdn Bhd Mohd Norulhizam Mohd Ramli.

Abdul Fattah berkata koperasi itu boleh ditubuhkan melalui kerjasama dengan pembekal ayam seperti Mars Global Sdn Bhd di Johor melalui ladang kontrak.

Beliau berkata bagaimanapun, sokongan daripada kerajaan negeri perlu diberikan untuk memulakan ladang itu.

“Kita perlu berunding dengan kerajaan negeri untuk mendapatkan kawasan ladang (contohnya, untuk menubuhkan) empat reban yang memerlukan tujuh hingga 10 ekar tanah.

“Sekiranya dapat dilakukan, koperasi boleh menyegerakan usaha ini dan menghidupkan ladang,” katanya.

Beliau berkata peruntukan kerajaan sebanyak RM500 juta dalam dana agromakanan yang ditawarkan kepada usahawan akan membantu ternakan ayam itu menjadi kenyataan.

“Jadi saya amat berharap koperasi dapat menggunakan ruang dan peluang ini serta memohon kerajaan menyalurkan peruntukan ini kepada gerakan koperasi, melihat manfaat yang akan memberi impak kepada masyarakat dan ekonomi negara,” katanya. – BK